

No. 31922. Multilateral

CONVENTION ON PROTECTION OF CHILDREN AND COOPERATION IN RESPECT OF INTERCOUNTRY ADOPTION. THE HAGUE, 29 MAY 1993
[*United Nations, Treaty Series, vol. 1870, I-31922.*]

OBJECTION TO THE ACCESSION OF THE REPUBLIC OF GHANA, PURSUANT TO ARTICLE 44 (3) OF THE CONVENTION (WITH OBJECTION)

Greece

Receipt by the Government of the Netherlands: 7 March 2017

Registration with the Secretariat of the United Nations: Netherlands, 13 April 2017

Objection:

Nº 31922. Multilatéral

CONVENTION SUR LA PROTECTION DES ENFANTS ET LA COOPÉRATION EN MATIÈRE D'ADOPTION INTERNATIONALE. LA HAYE, 29 MAI 1993
[*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1870, I-31922.*]

OBJECTION À L'ADHÉSION DE LA RÉPUBLIQUE DU GHANA, CONFORMÉMENT À L'ARTICLE 44, PARAGRAPHE 3, DE LA CONVENTION (AVEC OBJECTION)

Grèce

Réception par du Gouvernement néerlandais : 7 mars 2017

Enregistrement au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Pays-Bas, 13 avril 2017

Objection :

[TEXT IN ENGLISH – TEXTE EN ANGLAIS]

[...] the Hellenic Republic raises an objection to the accession of the Republic of Ghana, in accordance with Article 44, third paragraph, of the Convention.

[TRANSLATION IN FRENCH – TRADUCTION EN FRANÇAIS]

[...] conformément à l'article 44, paragraphe 3, de la Convention, la République hellénique élève une objection à l'encontre de l'adhésion de la République de Ghana.

OBJECTION TO THE ACCESSION OF THE REPUBLIC OF GHANA, PURSUANT TO ARTICLE 44 (3) OF THE CONVENTION (WITH OBJECTION)

Spain

*Receipt by the Government of the
Netherlands: 17 March 2017*

*Registration with the Secretariat of the
United Nations: Netherlands,
13 April 2017*

Objection:

OBJECTION À L'ADHÉSION DE LA RÉPUBLIQUE DU GHANA, CONFORMÉMENT À L'ARTICLE 44, PARAGRAPHE 3, DE LA CONVENTION (AVEC OBJECTION)

Espagne

*Réception par du Gouvernement
néerlandais : 17 mars 2017*

*Enregistrement au Secrétariat de
l'Organisation des Nations Unies :
Pays-Bas, 13 avril 2017*

Objection :

[TEXT IN ENGLISH – TEXTE EN ANGLAIS]

The Kingdom of Spain states that, in accordance with article 44, paragraph 3 of the Convention on Protection of Children and Cooperation in Respect of Intercountry Adoption, The Hague 29 May 1993, this convention does not have effect between the Kingdom of Spain and the Republic of Ghana.

[TRANSLATION IN FRENCH – TRADUCTION EN FRANÇAIS]

Le Royaume d'Espagne déclare que, conformément à l'article 44, paragraphe 3, de la Convention sur la protection des enfants et la coopération en matière d'adoption internationale, La Haye le 29 mai 1993, cette convention n'a pas d'effet entre le Royaume d'Espagne et la République du Ghana.